
WSPOMNIENIA ZE SPOTKANIA KLASOWEGO Klasy A – Matura 1975  

W dniu 18 września 2023 roku odbyło się spotkanie uczniów klasy A Pierwszego Liceum  

Ogólnokształcącego  w Kolnie, maturzystów roku 1975, czyli spotkaliśmy się 48 lat po maturze.   

Na spotkanie przybyło 19-ście osób z tej klasy i dwie osoby towarzyszące.  W klasie uczyło się ( i zdało 

maturę) 17-ście uczennic i 17-stu uczniów.   

Pierwszym punktem programu była wizyta  w Naszej Szkole. Spotkaliśmy się przed wejściem do I LO  

  

  

  

  



Przywitała nas pani Wicedyrektor Szkoły Profesor Katarzyna Pikulińska i nasz Przewodnik ( nasz kolega 

z klasy) Mieczysław Śniadach ( Pani Dyrektor w spódnicy kropkowanej, Mieczysław – na pierwszym 

planie, jak zwykle).   

  

  

  

  

  

 I wchodzimy….  

  



  

I buszowanie po klasach …  

  

  

  



  

  

  

I do góry …  

  

  

  

  

  

 



I w dawnej sali gimnastycznej…  

  

  

  

  

  

 I idziemy dalej…  

  

  

 



 I zdjęcia  pamiątkowe…  

  

  

  

Dziękujemy Dyrekcji Szkoły za możliwość zwiedzenia starych murów, za sposobność podziwiania  

Szkoły w dzisiejszym kształcie. Dziękujemy bardzo za osobiste zaangażowanie się Kierownictwa Szkoły 

w tę wizytę  i towarzyszenie nam w tym niezapomnianym, godzinnym „obchodzie”, pełnym refleksji, 

wspomnień i … tęsknoty za tamtym czasem, czasem naszej radosnej młodości.  

Zauważyliśmy duże zmiany w architekturze szkoły, została znacznie rozbudowana, a klasy są 

nowoczesne i przystosowane do współczesnych wymogów.  

 Dostrzegliśmy również wielką determinację Dyrekcji do zapewnienia wysokiego poziomu kształcenia 

w I LO w Kolnie, dającemu ( jak kiedyś) prestiż Jego absolwentom i bardzo dobrą podstawę do dalszej 

edukacji.  

  



Jeszcze raz podziękowania w imieniu klasy A – matura 1975  

Sławomir Świderski  

  

PS. Następny punkt spotkania to odwiedzenie grobu Pani Profesor Kostiuk – naszej wychowawczyni – 

na kolneńskim cmentarzu oraz mogił naszych nieżyjących już koleżanek i kolegów.  

 O godzinie 18-stej spotkaliśmy się na uroczystej kolacji w Ośrodku Wypoczynkowym w Koźle.  


